
Geachte mevrouw Buitenweg/Beste Kathalijne 

Aan het begin van ons beider loopbaan, zo’n dertig jaar geleden,  hebben we contact gehad over de 

zaak rond een gevonden en mysterieus verdwenen Russisch logboek waarbij ik in eigen huis bedreigd  

ben door geheimagent Koops van de PID/BVD. Dit leidde tot kamervragen van Wilbert Willems (zie 

de website russischlogboek.nl) en in een later stadium door Tara Singh Varma (als we die zelf 

bedachten). Ons eerste gewonnen proces leidde tot een nieuwe WIV en de instelling van de CTIVD, 

voorwaar een mooi resultaat. Ware het niet dat de BVD/AIVD geen middel onbeproefd liet om de 

uitspraak te frustreren. Kopieën werden niet verstrekt want dan hadden we de beschikking over 

lastig bewijsmateriaal voor gerechtelijke uitspraken. Bewijsmateriaal werd vernietigd tijdens een 

lopende rechtszaak en over ieder wissewasje moest geprocedeerd worden, teneinde mijn kosten te 

laten oplopen. Want mijn rechtsbijstandsverzekering bleef niet betalen.  

Uiteraard had ik ook een klacht ingediend bij de CTIVD, maar die konden niet meer doen dan mij uit 

te nodigen als ervaringsdeskundige voor hun Toezichtsrapport nr. 58. Samen met enige 

toonaangevende journalisten en wetenschappers. Tot mijn verbazing stonden hun ervaringen in 

schril contrast met die van mij. Zij kregen vrijwel alles wat ze vroegen. Dit in tegenstelling tot de 

laatste brief van de nieuwe Minister van BiZa, die, geheel in stijl, liet weten maar te gaan procederen. 

Een prima strategie. Je maakt eerst de rechtsbijstand onbetaalbaar en zegt dan dat slachtoffers maar 

moeten gaan procederen en gaat ook nergens op in. Dit ook in tegenstelling van de MID die ons 

uitnodigde voor een geheim gesprek met M(die Wielinga) bleek te heten en waarmee we daarna 

geen centje pijn meer hadden. Wij, advocaat Gaasbeek en ik, zijn geen onredelijke mensen maar 

maken bezwaar bestolen en bedreigd te worden en als fantasten te worden weggezet. 

 

Daarnaast maken wij ons ernstig zorgen over de rechtsstaat met een overheid die als strategie heeft 

haar zaken te winnen door financiële uitputting van vooral particulieren in een zwakke positie. En ik 

denk ook dat Ir.Wilman(zie Wikipedia) niet het enige onschuldige slachtoffer is uit de Koude Oorlog. 

Mijn verzoek is dan ook om Kamervragen te stellen over de strategie van de armoede. En dan bij 

voorkeur door een inmiddels uiterst ervaren kamerlid.  

 

Met vriendelijke groeten 

Harry Valkenier 

 

P.S. Veel informatie staat op onze website www.russischlogboek.nl  

Mijn loopbaan was overigens zeer succesvol met mijn specialisme Techniek in het Basisonderwijs.   

 

 

http://www.russischlogboek.nl/

